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Onderwerp: Reactie op rapport Militair Invaliditeitspensioen (MIP)
vem?elden.

Geachte heer Van Zutphen,

Op 14 oktober 2019 heeft u mij de uitkomsten van uw onderzoek naar het
Militair Invaliditeitspensioen (MIP) doen toekomen met het verzoek daarop te
reageren. Dat doe ik bij deze.

Ik deel uw zorg over de keuringstermijn voor de aanvraag van een MIP. Het
overschrijden van de 180 dagen-termijn voor een eerste beoordeling of een
herbeoordeling op verzoek van de veteraan, kent weliswaar meerdere oorzaken
en treedt ook niet in alle gevallen op, maar wel dusdanig vaak dat in 2018 is
besloten deze termijn met een jaar te verlengen. Een belangrijke oorzaak van
de termijnoverschrijding is, zoals u terecht constateert, het tekort aan
verzekeringsartsen. Uiteraard wordt er zo veel mogelijk aan gedaan om dit
tekort op te heffen, maat de realiteit is ook dat verzekeringsartsen schaars zijn
in Nederland. Zoals u weet maken de verzekeringsartsen die de beoordelingen
verrichten onderdeel uit van het team Sociaal Medisch Onderzoek (SMO) van
het Algemeen Burgerlijk Pensioenfonds fABP). Dit team heeft in 2019 twee
extra verzekeringsartsen aangenomen, en pet 1januari 2020 is formatie
vrijgemaakt voor de aanstelling van een derde verzekeringsarts. Door
onvoorzien verloop is de situatie dat op dit moment sprake is van twee
vacatures, Verzekeringsartsen van het Bureau Medische Boordelingen van
Defensie ondersteunen bij het wegwerken van achterstanden bij ABP/SMO.

Ik realiseer me dat dit een ongelukkige situatie is. Het structureel verbeteren
van de capaciteit van verzekeringsartsen bij ABP/SMO en het zo snel als
mogelijk terugbrengen van de overschrijding van de gestelde termijnen, blijft
daarôm mijn grote aandacht houden.
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Verder wordt de mogelijkheid onderzocht om voorzieningen toe te kennen Hootddlrectle Personee’

zonder dat een fysiek onderzoek door de verzekeringsarts noodzakelijk is door
een medisch adviseur in te zetten. Dit kan de verzekeringsarts ontlasten. Dit is

Datum
in lijn met uw derde aanbeveling.

Onze reterentie

Met betrekking tot uw aanbevelingen over het uitstellen van de beoordeling 852020000357

MIP-aanvraag en een actievere rol voor de zorgcoördinator merk ik het volgende
op,

In de beleidsevaluatie van het Veteranenbeleid 2011 — 2016 wordt de
aanbeveling gedaan om het stelsel van uitkeringen en compensaties (inclusief
keuringen) te moderniseren, zodanig dat het de gewonde veteraan beter
ondersteunt bij zijn te-integratie en maatschappelijke participatie. In de
veteranennota 2018 — 2019 heb ik daarom de ambitie uitgesproken om deze
aanbeveling in de komende jaren uit te voeren.

In afstemming met de eenheid Bijzondere Regelingen Defensie (BRD), uit
voeringspartner van het ABP, wil ik komen tot een hedendaags en toekomst-
bestendig uitketings- en voorzieningenstelsel dat de te-integratie en
maatschappelijk participatie van de veteraan voorop stelt en bijdraagt aan de
gezondheid en zelfredzaamheid van de veteraan.

Dit voorstel wordt nu nader uitgewerkt in een plan van aanpak. De bedoeling is
om de uitvoering van dit plan zo snel als mogelijk te starten. Het uitgangspunt
van het voorstel is dat bij de start van een behandeltraject van een veteraan
een zorg- en ontwikkelingsplan wordt opgesteld dat is gericht op behandeling en
te-integratie. In dat stadium vinden nog geen keuringen plaats gericht op het
vaststellen van een medische eindtoestand. Een medische keuring volgt pas na
de uitvoering van het zorg- en ontwikkelingsplan. Hiermee wordt een systeem
gecreëerd dat ziet op het zoveel als mogelijk beperken van de (materiële en
immateriële) schade en waarbij werken en/of maatschappelijke participatie
wordt beloond.

Ik beoog hiermee te komen tot een herzien uitkerings- en voorzieningenstelsel
dat modern, toekomstig bestendig is en vooral de veteraan beter ondersteunt.
Die herziening heeft tijd nodig, ook vanwege de mogelijke rechtspositionele
consequenties en de verwerking daarvan in wet- en regelgeving, Deze
stelselwijziging is ook onderwerp van overleg met de centrales van
overheidspersoneel.

Ik vertrouw erop ii hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

DE MINISTER VAN DEFENSIE,
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